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Sześć gliwickich par, 
świętujących 60 lat 
wspólnego życia, 
spotkało się w sali 
ślubów gliwickiego 
Ratusza. 
Jubilaci odebrali 
okolicznościowe listy, 
gratulacje i życzenia 
wielu kolejnych 
wspólnych lat.

fot. D. Nita-Garbiec/ UM w Gliwicach

fot. D. Nita-Garbiec/UM Gliwice

Diamentowe 

Pary



fot. M. Baranowski/UM Gliwice

200 lat!  

Gliwice mają kolejnego stulatka. 
Do grona najstarszych 
mieszkańców miasta dołączył 
major w stanie spoczynku, 
Michał Matys. 

Wyjątkowa zbiórka z tej okazji, 
w której uczestniczył 
wiceprezydent Łukasz 
Gorczyński, odbyła się 
w 4. Wojskowym Oddziale 
Gospodarczym 
przy ul. gen. Andersa.





• Wspólnie z gliwickimi 
przedszkolakami wmurowaliśmy 
w jego fundamenty akt erekcyjny 
oraz kapsułę czasu. 
Dzieci włożyły do niej własnoręcznie 
przygotowany rysunek pokazujący, 
jak wyobrażają sobie Gliwice za 100 
lat. 

• W ekologicznej, nowoczesnej, 
bezpiecznej placówce przy 
ul. Zbożowej doskonałe miejsce 
do zabawy i wypoczynku znajdzie 
niemal 400 najmłodszych gliwiczan. 
Zakończenie inwestycji przewidziane 
jest do końca 2025 roku. 

Fot. R. Neumann From the Sky/UM Gliwice
fot. UM Gliwice

Żłobko-przedszkole

już powstaje



• Dwa mieszkania – w pełni wyposażone 
i dostosowane do potrzeb osób 
z niepełnosprawnością ruchową –
powstały przy ul. Liliowej na Trynku. 
Z początkiem nowego roku zamieszkają 
w nich pracownicy Gliwickiego Zakładu 
Aktywności Zawodowej, kształcącego 
i aktywizującego osoby ze specjalnymi 
potrzebami, którzy będą się w nich 
uczyli samodzielnego funkcjonowania. 
W oddaniu przekazanych przez miasto, 
a następnie wyremontowanych 
i wyposażonych przez GZAZ lokali 
uczestniczył m.in. mój zastępca Łukasz 
Gorczyński.

Bezpieczne 4 kąty

fot. M. Baranowski/UM Gliwice



Dobiegają końca tegoroczne pilne 
remonty gliwickich ulic. 

Od początku obecnej kadencji 
samorządu przekazano na ten cel 
z miejskiego budżetu ponad 
12,6 mln zł.

Wśród przeprowadzonych 
jesienią prac znalazła się m.in. 
wymiana nawierzchni na drodze 
krajowej nr 88. Coraz bliżej końca 
jest remont ul. św. Michała, prace 
prowadzone są też na 
ul. Dworcowej.

Remontujemy ulice

Fot. R. Neumann From the Sky/UM Gliwicefot. PRUiM





Za nami sesja inauguracyjna 
nowej kadencji 
Młodzieżowej Rady Miasta. 
W jej trakcie młodzi radni 
odebrali zaświadczenia 
o wyborze oraz wybrali 
prezydium tego gremium. 

Przewodniczącym został 
Michał Dylewski, 
a jego zastępcami –
Wiktor Kluj i Bartosz Malicki. 

Młodzi, aktywni   

zaangażowani

Fot. M. Baranowski / UM w Gliwicach



• Mnóstwo atrakcji towarzyszyło 
obchodom Międzynarodowego Dnia 
Wolontariusza na gliwickim Rynku. 

• Podczas oficjalnej części obchodów 
wyróżniono 409 wolontariuszy 
i 26 organizacji. 
Za swoją dobroczynną działalność 
oraz poświęcony innym czas odebrali 
oni z rąk mojego zastępcy Łukasza 
Gorczyńskiego podziękowania 
od całej społeczności miasta.

za wsparcie

Podziękowaliśmy





Niezwykłe mikołajki

• Mnóstwo zabawy, niesamowitych 
emocji, prezentów, niespodzianek, 
a przede wszystkim – spotkanie ze 
św. Mikołajem czekało w gliwickiej 
Pre Zero Arenie na dzieci z gliwickiej 
pieczy zastępczej i domów dziecka. 

• Dziękuję organizatorom i wolontariuszom 
za przygotowanie tego niezwykłego 
spotkania, a stowarzyszeniu Razem dla 
Gliwic za zorganizowanie prezentów, we 
wręczaniu których pomagali zawodnicy GKS 
Piast Gliwice. 

fot. M. Baranowski / UM Gliwice



Świątecznie na Rynku

• Jak nakazuje tradycja – od wizyty 
św. Mikołaja na Rynku rozpoczął się 
Gliwicki Jarmark Bożonarodzeniowy. 
Pięknie udekorowane stoiska z ciekawą 
ofertą czekają na gliwiczan do 22 grudnia. 

• Tego wyjątkowego dnia wraz z moimi 
zastępcami i współpracownikami miałam 
przyjemność spotkać się też z podopiecznymi 
Środowiskowego Domu Samopomocy. 

• Pamiętaliśmy także o czworonogach 
z miejskiego schroniska, do których 
również zawieźliśmy upominki.

fot. M. Baranowski / UM Gliwice



Bon senioralny

• Nowemu projektowi ustawy 
o bonie senioralnym poświęcone były 
konsultacje w Urzędzie Wojewódzkim 
w Katowicach, w których 
wzięłam udział.

• Założenia projektu przedstawiła 
minister ds. polityki senioralnej 
Marzena Okła-Drewnowicz. 
Jego celem jest realne wsparcie osób, 
które ukończyły 75. rok życia oraz 
członków ich rodzin – tak, by 
opiekując się seniorem, mogli 
pozostać aktywni zawodowo.

fot. M. Baranowski / UM Gliwice





Miejska lecznica przy 
ul. Zygmunta Starego 20 staje się 
wysokospecjalistycznym 
i wieloprofilowym szpitalem 
niezabiegowym w pełnym tego 
słowa znaczeniu! 

Jeszcze przed świętami uruchomi 
20-łóżkowy oddział geriatrii planowej, 
do którego według listy ze 
skierowaniami przyjmowani będą 
gliwiczanie w podeszłym wieku. 
W trakcie około 2-tygodniowego 
pobytu będą mogli liczyć na całościową 
diagnozę stanu zdrowia.

Geriatria   w Gliwicach

fot. M. Lipiec/ UM w Gliwicach





Gliwiczanie z medalami

• Tancerze z Warsztatów 
Terapii Zajęciowej „Tęcza” 
zdobyli złoto, srebro i brąz 
w Międzynarodowym 
Turnieju Tańca na Malcie.

• Ola Knor, Zuzanna Skiba, 
Paweł Krześniak, Adam Solecki, 
Sławomir Wienconek
pod opieką Katarzyny Sowińskiej 
i Katarzyny Stodolak
zaprezentowali swoje 
umiejętności w kategorii 
latynoamerykańskiej, 
standardowej oraz showdance.

fot. M. Baranowski/ UM w Gliwicach

fot. Materiały WTZ „Tęcza”



Rekordowy  skok

• Szymon Parys – członek Aeroklubu 
Gliwickiego i student Politechniki 
Rzeszowskiej – znalazł się 
w gronie 151 skoczków z 27 krajów, 
którzy ustanowili w Arizonie nowy 
rekord świata. Skacząc z siedmiu 
samolotów, wykonali oni aż dwie 
różne formacje podczas jednego 
lotu. 

• Udział w biciu takiego rekordu to 
ogromne osiągnięcie, ale 
i wyróżnienie. Aby otrzymać 
zaproszenie, Szymon musiał w ciągu 
roku uczestniczyć w zagranicznych 
obozach, podczas których mógł się 
zaprezentować i przekonać 
do siebie trenerów.

fot. Ralph Wilhelm / Politechnika Rzeszowska



Wspólnie 
o sporcie

• W przyszłym roku ruszą prace 
nad strategią rozwoju sportu 
w Gliwicach.
Za nami grudniowe posiedzenie 
gliwickiej Rady Sportu, 
podczas którego dyskutowaliśmy 
o wadach i zaletach przyjętego 
modelu finansowania sportu 
w Polsce. 

fot. M. Buksa/UM Gliwice





Już po raz 28 gościliśmy uczestników 
Gliwickich Spotkań Naukowych. 

W trakcie międzynarodowej konferencji, 
zorganizowanej przez gliwicki oddział 
Narodowego Instytutu Onkologii, 
Stowarzyszenie na Rzecz Wspierania 
Badań nad Rakiem oraz Politechnikę 
Śląską, eksperci oraz studenci 
dyskutowali o przyszłości medycyny 
w kontekście walki z rakiem. 
Miałam przyjemność spotkać się z nimi 
w Centrum Edukacyjno-Kongresowym. 

Eksperci 

o nowotworach

fot. M. Baranowski/ UM w Gliwicach
fot. M. Baranowski / UM Gliwice





• Trwa intensywne 
zazielenianie Gliwic. 
Nowe drzewa i krzewy, które 
zakwitną na wiosnę, pojawiły 
się m.in. na Zatorzu, wzdłuż 
drogi pieszo-rowerowej 
w kierunku Czechowic, na 
os. Kopernika i w Łabędach. 
Łącznie w najbliższym czasie 
do ziemi trafi 11 tys. roślin, 
w tym 3 tys. drzew. Pogoda 
sprzyja nasadzeniom. 

Zazieleni się

fot. MZUK



• Przedstawiciele miasta, 
w tym miejska urbanistka 
i architektka zieleni, 
spotkali się z mieszkańcami 
ul. Piramowicza. 

• Rozmawiano o chylących 
się ku jezdni lipach, których 
wycinkę zaakceptował już 
Urząd Marszałkowski 
Województwa Śląskiego. 
Sprawa ta zostanie 
ponownie rozpatrzona. 

Z mieszkańcami   o drzewach

fot. MZUK
fot. materiały UM Gliwice 



Odpowiedzi na apele

W związku z podjętymi przez 
Radę Miasta uchwałami w sprawie apeli, 
w okresie międzysesyjnym wpłynęły dwie 
odpowiedzi dotyczące likwidacji 
nielegalnego składowiska odpadów 
w rejonie ul. Cmentarnej:

• z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 
Środowiska w Katowicach,

• z Departamentu Transgranicznego  
Przemieszczania Odpadów Głównego 
Inspektoratu Ochrony Środowiska.



Dziękuję za uwagę
Katarzyna Kuczyńska-Budka

Prezydent Gliwic


